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I svaret på Sverigedemokraternas skrivelse FAR 2024/847 - “Stadsdelens placering av 
minderåriga på HVB och familjehem” - skriver förvaltningen att man inte kan garantera att 
barn inte placeras på HVB hem som drivs av kriminella. 
 
Problemet med att kriminella driver HVB hem uppdagades redan 2021, och till år 2022 
utlovade Jan Jönsson (L) socialborgarråd i Stockholms stad, att personal skulle anställas i 
kommunens regi för att granska HVB verksamheten. 
https://www.svt.se/nyheter/inrikes/stockholm-lovar-hardare-tag-mot-hvb-kriminella-
obegripligt-att-vi-inte-stallt-tydligare-krav 
 
Vi vill därför fråga följande: 

1.) Finns det fortfarande personal i stadens verksamhet som arbetar med granskningen 
av HVB och familjehem? 

2.) Vilka initiativ, i samarbetet med förvaltningen, har tagits av nämndens ordförande och 
ordföranden för sociala delegationen efter maktskiftet 2022 - för att förhindra att barn 
placeras på HVB eller familjehem som drivs av kriminella? 

3.) Har problematiken i närtid lyfts till kommunstyrelsen? 

 
 
Leif Söderström (SD)  
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